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Raadsfractie gemeente Barneveld 
De heer J.M. Schipper 
 

Geachte heer Schipper, 
 
In uw brief van 1 maart 2019 stelt uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisa-
tieverordening van de gemeenteraad schriftelijke vragen over de Esvelderbeek. In deze 
brief leest u onze antwoorden op uw vragen. 
 
Vraag 1: Bent u bereid de ontsluiting van het wandelpad vanuit woonwijk De Vaarst 
naar het park mogelijk te maken en daar bij de verdere ontwikkeling van woonwijk 
Bloemendal rekening mee te houden? 
 
Antwoord: Er ligt momenteel al een wandelverbinding tussen de Bloemendaallaan en 
de Esweg naar de Esvelderbeekzone. Hiervan wordt veel gebruik gemaakt. Daarnaast 
is het gebied ook vanaf de Van Wijnbergenlaan (via Esweg) voor wandelaars toegan-
kelijk. 
 
Bij de ontwikkeling van de woonwijk Bloemendal zal rekening worden gehouden met 
een wandelroute, waardoor er een verbinding ontstaat vanuit De Vaarst (via Bloemen-
dal) naar de Esvelderbeekzone. 
 
Vraag 2: In het verleden bevond zich achter de boerderij van de familie Bloemendaal 
(tussen twee rijen prachtige eikenbomen) een (kerkenpad) verbinding tussen de Esweg 
en Bloemendaal. Bent u bereid dit als wandelpad in ere te herstellen? 
 
Antwoord: Navraag bij de familie Bloemendaal wijst uit dat er nooit een openbare ver-
binding tussen de Esweg en Bloemendaallaan heeft gelopen in welke vorm dan ook. 
Wel is in het verleden tijdelijke toestemming verleend voor doorgang aan een buurman 
voor persoonlijk gebruik. 
Zoals vermeld onder vraag 1. ligt er wel een wandelverbinding tussen de Bloemendaal-
laan en de Esweg. 
 
Vraag 3: Bent u bereid het resterende deel van het Esvelderbeekplan te realiseren, met 
dien verstande dat de fiets- en wandelpaden richting de Nijkerkerweg wordt doorge-
trokken? 
 
Antwoord: Dit is nu niet aan de orde. Eventuele realisatie is afhankelijk van de verdere 
ontwikkeling van de woonwijk Bloemendal en de medewerking van de grondeigenaren. 
 
Vraag 4: Rond de grote waterbergingsplan kan nog altijd niet gewandeld worden zon-
der natte voeten te krijgen. In 2015 gaf u aan dat de landgoedeigenaar hiermee bekend 
is en er gewerkt wordt aan een oplossing. Bent u bekend met het feit dat er rond de 
waterbergingsplas nog altijd niet zonder natte voeten gewandeld kan worden en welke 
oplossing is er nu (drie jaar later) gevonden en gerealiseerd?  
 



 

Blad 2  

Antwoord: Dit is ons bekend. Rondom de waterberging ligt een wandelroute, waarbij op 
de plek van de inlaat van de waterberging naar het overloopgebied het niet altijd droog 
is om te wandelen. Wij zullen op korte termijn, in overleg met de landgoedeigenaar, 
deze plek zodanig inrichten (bijv. houten vlonders) dat wandelaars ongehinderd door 
kunnen lopen. 
 
Vraag 5: Nu de bouw van de reeds geplande landhuizen gestaag plaatsvindt, zou ook 
de sloop van (een gedeelte) van de agrarische bebouwing plaatsvinden. Tot op heden 
is dit niet gebeurd. Kunt u aangeven wanneer dit gaat plaatsvinden en wat hierover is 
afgesproken? 
 
Antwoord: Met de landgoedeigenaar is overeengekomen dat twee agrarische bijge-
bouwen zouden worden gesloopt. Dit is gekoppeld aan de termijn van de realisatie van 
het landgoed. Navraag bij de landgoedeigenaar leert dat dit naar verwachting binnen 
een paar jaar zal plaatsvinden. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 


